
Notulen Algemene Ledenvergadering ATV Ons Buiten 18-03-2023 

Jeroen Schneiders (VZ), Merel Lammers (SC), Bianca Bok (PM), Floor Hooft, Bert Russel en Iris Cox 
zijn aanwezig van het bestuur. Julia Weller is afwezig. 46 tuinen aanwezig. 

Notulen opgesteld door PM/SC. 

Agenda 

Herdenking tuinders die ons zijn ontvallen en slachtoffers aardbeving 
Opknappen complex door Jeroen Schneiders 
Financiën 2022 door Bianca Bok 
Begroting 2023 door Bianca Bok 
Sociaal Groen & Stichting ZaaiGoed door Merel Lammers 
Zorgtuinen en inschrijvingen door Floor Hooft 
Evenementen 90 jaar 2023 door Iris Cox 
Facebook, Website en Buitenblaadje door Julia Weller 
Asbest beschoeing en daken door Bert Russel 
Vragen kwartiertje 

Welkomstwoord & herdenking 

VZ heet iedereen welkom op ALV. We beginnen met 1 minuut stilte voor de tuinders die ons 
ontvallen zijn en de aardbeving slachtoffers waar we als tuinvereniging aan gedoneerd hebben. 

Zoals jullie wellicht gezien hebben, zijn we aan het opknappen. De kantine en het bestuursgebouw 
zijn geschilderd. Ook is achterstallig onderhoud gedaan. Al het verrotte hout is vervangen. Ook 
wordt de bestrating voor de bestuurskamer aanstaande maandag bestraat. Dit wordt kosteloos 
gedaan door de bouwvakkers, omdat we zo lang in het puin hebben gezeten.   

De PM krijgt het woord om de jaarcijfers en de begroting te laten zien. 

Jaarcijfers 2021-2022 
Sommige bedragen vallen hoog uit en andere wat lager. Tuinders betalen goed en op tijd, weinig 
achterstallige betalingen. Ondanks de afwikkeling van de kantine hebben we nog een goed 
banksaldo. De borg van de tuinders moet altijd op de bank staan.  

 

  saldo 2021 saldo 2022   2021 2022 
inventaris € 658,99 € 0,00       
hardware € 543,70 € 0,00       
Kas € 51,14 € 1.378,02       
kas tuinwinkel € 250,00 € 0,00       
bank € 42.454,28 € 55.521,91       
bank spaar € 4.033,78 € 0,00       
borgsommen € 32.682,54 € 34.055,14       
debiteuren € 451,18 € 6.600,11       

contributie tuinen       
€ 

57.472,21 
€ 

55.941,40 
inschrijvingen       € 650,00 € 525,00 
Water PWN       € 2.478,76 € 5.489,52 
incasso water tuinen       € 8.357,26 € 3.668,10 



water aanleggen       € 101,94 € 381,25 
water boete       € 590,00 € 210,00 

electra Vattenfall       € 8.687,00 
€ 

28.895,20 

incasso electra tuinen       
€ 

15.017,81 
€ 

25.685,14 
electra aanleggen       € -201,99 € 1.356,25 
electra boete       € 115,00 € 180,00 
kruisposten € 3.496,91 € 3.496,91       
lief en leed       € 472,10 € 1.046,54 

complex huur       
€ 

22.733,45 
€ 

24.969,00 
Camera's       € 0,00 € 6.544,12 

complex onderhoud       € 7.268,58 
€ 

10.566,73 
Sleutels       € -262,99 € 109,00 
Toegangshek       € 0,00 € 4.524,18 
Asbest       € 0,00 € 0,00 
Verven kantine / kantoor       € 0,00 € 0,00 
90 jarig bestaan       € 0,00 € 0,00 
Boetes werkbeurt       € 2.700,00 € 3.975,00 
Douche munten       € 105,00 € -4,50 
Contributie en 
abonnementen       € 4.890,60 € 4.940,65 
Representatie        € 230,59 € 837,72 
Reiskosten       € 305,15 € 418,08 
Schoonmaak kosten       € 4.827,94 € 6.485,31 
Bankkosten       € 434,87 € 382,25 
Receptie en vergaderingen       € 155,44 € 756,60 
Kantoorbenodigdheden       € 509,79 € 412,54 
Drukwerk en porti       € 250,70 € 216,78 
Telefoon en internet       € 1.000,74 € 1.089,20 
overige kantoorkosten       € 0,00 € 0,00 
Tuintje 100       € -20,00 € -927,02 
Administratiekosten       € 261,36 € 261,36 
Advocaat kosten       € 400,00 € 1.711,16 
Seminars       € 0,00 € 100,00 
Verzekeringen       € 816,59 € 1.052,59 
Evenementen       € 781,39 € 1.157,76 
Voorraad kantine € 934,00 € 1.131,15       
ICT       € 1.142,24 € 798,60 
Inkopen kantine       € 317,02 € 46,50 
Inkomsten kantine       € 2.686,16 € 330,12 

Afrekening kantine 2022       € 0,00 
€ 

13.578,42 
Belastingen       € 2.818,80 € 2.615,99 
Inkoop winkel Anna       € 600,49 € 0,00 
Inkomsten winkel       € 581,10 € 0,00 

 



 

Begroting 2023 

Grote post aanleg elektra. Capaciteit elektra laat te wensen over, dus die is aan onderhoud toe. Dit 
wordt pas gedaan als we mogen blijven en een contract hebben. De tuinvereniging neemt de kosten 
voor zijn rekening. 99% van de tuinders heeft elektra, dus dit is een algemene kostenpost. Enkele 
leden vinden dit oneerlijk. Het bestuur legt uit dat de vorig jaar geaccordeerde verhoging contributie 
niet alleen voor de elektra is, maar ook voor andere verhoogde kosten. Volgend jaar zullen de 
begroting en de jaarcijfers minimaal een week voor de ALV per mail aan de leden worden verstuurd, 
zodat de leden er voor de ALV al naar kunnen kijken.  

De kascommissie die we nu hebben heeft dit 3 jaren gedaan en dan hoort er een nieuwe 
kascommissie komen. PM vraagt of er vrijwilligers zijn om dit over te nemen. Tuin 119, tuin 55 en 
tuin 74 nemen het stokje over. Joop en Maureen worden bedankt voor hun inzet de laatste jaren. 
Maureen heeft een bloemetje voor de PM als dank voor al werk wat zij doet voor de vereniging. 

Dan wordt er over gegaan tot stemming. Met 45 stemmen wordt de begroting aangenomen. Met 45 
stemmen wordt het financieel verslag goed gekeurd. 

Sociaal Groen 

VZ geeft woord aan SC, onderwerp ‘Sociaal groen’. In het najaar is de Omgevingsvisie 2045 bekend 
gemaakt. We hebben de leden daar toen ook over geïnformeerd. In de Omgevingsvisie 2045 is ons 
terrein niet langer gemarkeerd als ontwikkelingsgebied maar weer groengekleurd. De 
omgevingsvisie 2045 moet nog door gemeenteraad besproken en goedgekeurd worden. Hopelijk 
gebeurt dit later dit jaar. Als ons terrein bevestigd wordt als groene zone is onze toekomst veel 
zekerder dan deze was. We kunnen ook zelf iets doen om onze toekomst te helpen veiligstellen. We 
kunnen onze positie versterken door mensen van buitenaf te laten meegenieten van ons stukje 
zeldzaam wordende natuur. Bijvoorbeeld door huidige evenementen en workshops open te stellen 
voor buurtbewoners. Hiermee creëren we een groter draagvlak. In samenwerking met de gemeente 
kunnen we dit versterken. Samenwerking met gemeente Haarlem in het algemeen en Schalkwijk in 



het bijzonder. Het bestuur staat niet open voor commercieel gebruik, laat dat heel helder zijn. We 
willen wel kijken naar hoe we op een duurzame manier een bredere doelgroep kunnen laten 
meegenieten van ons mooie stukje groen. Workshop ook voor mensen uit de buurt. Flyeren. Kom 
vooral langs op de tuin! Er zullen meerdere ideeën uitgewerkt worden door het bestuur. Een 
voorbeeld dat al geopperd is, is de overtollige oogst van tuinders verzamelen en aan de voedselbank 
doneren. Er is ook gesproken over een mogelijke samenwerking met Stichting Zaaigoed (SZ). Dit is 
een stichting die werkt met mensen met een haperend brein. Zonder werken niets (ZWN) verhuurt 
nu een tuin op hun vereniging aan SZ, ze zijn met een groep van ongeveer 8-12 deelnemers. Ze zijn, 
door omstandigheden, op zoek naar een nieuwe tuinvereniging. Er staat heel duidelijk in de statuten 
dat we de tuin niet als commercieel belang mogen verhuren. Omdat SZ een stichting zonder 
winstoogmerk is waarbij echt actief getuinierd wordt door de deelnemers staan we positief in deze 
mogelijke samenwerking. We zijn nu in onderhandeling met de gemeente om akkoord te krijgen, 
omdat we dit zien als een win-win situatie voor beide partijen. Gemeente is aan het kijken of dit 
mogelijk is. Zowel publiekrechtelijk als onder het huidige huurcontract. We willen het aan jullie 
voorleggen voor stemming, zodat als we toestemming krijgen van de gemeente we alles in gang 
kunnen zetten. Vraag tuinder: ze hebben al een keer een tuin gehad en dat was een zooitje (doelt op 
tuintje 100). Antwoord: Dit was een andere stichting. Boerhaave had toen een leuk plan en is nooit 
van de grond gekomen. SZ heeft ervaring met een tuin bij ZWN en hebben daar een mooie 
zintuigentuin gerealiseerd. Hebben echt oogst en gebruiken die ook weer voor de lunch van de 
deelnemers. Tuinder: Als ze ervaring hebben, dan is er geen probleem. Andere tuinder geeft aan dat 
dit veel draagvlak geeft. Toptuinders zijn het uit eigen ervaring. Is tuin 100 daar beschikbaar voor? 
Bestuur denkt hier wel aan. Zeker omdat de deelnemers er door de week zijn. SZ is een stichting en 
hebben geen financieel oogpunt. We moeten dit goed overleggen met de gemeente en de 
meerwaarde is voor beide partijen positief. Vraag of ZWN problemen had. Nee alleen het bestuur 
had problemen met de regels. SC gaat stemming aan onder voorbehoud van akkoord gemeente. 
Vraag is als gemeente akkoord is gaan de leden dan ook akkoord? 

Stemming:  
De ALV geeft akkoord voor het verhuren van een perceel aan Stichting Zaaigoed mits akkoord van 
de verhuurder (gemeente) volgt en mits de activiteiten passen binnen de publiekrechtelijke 
bestemming van het perceel. 

ALV gaat akkoord. Geen tegenstemmen. 

Als mensen andere goede initiatieven hebben, graag melden. 

Vraag tuinder: Gaat bestuur iets doen met het keurmerk van de AVVN: Nationaal Keurmerk 
Natuurlijk Tuinieren . Je onderscheiden en je groen waardevoller maken. De SC is hiermee bezig en is 
aan het kijken wat we hier mee kunnen.  

Ook wordt geopperd weer contact te zoeken met Stichting de Zonnebloem. Zij kwamen in het 
verleden ook wel met mensen een wandeling over het complex maken. Bestuur gaat dit oppakken. 

Uitslag enquête kantine (De precieze uitslag van de enquête staat onderaan deze notulen): 
We hebben de uitslagen, we gaan er even doorheen: 44 mensen hebben de enquête ingevuld. 75% 
van de leden gaat graag naar de kantine. Dagen zaterdag en zondag, woensdag. Heel veel middag 
bezoekers. Tijdens privé feestje mag geen alcohol geschonken worden vanwege de para 
commerciële nota. Verhuur is wel mogelijk, maar dus alleen zonder alcohol. Lid: Kansloos. Ja dat 
beseft het bestuur. Op vraag tuinder: Klaverjas mag ook niet met alcohol. Het moet een tuin 
gerelateerd event zijn, dan kan ontheffing aangevraagd worden.  



Helpen als vrijwilliger: van de 44 man 7 daarvan wel. 1 keer maand. 2 tot 4 uur per maand. Er is dus 
een serieus knelpunt, namelijk vrijwilligers vinden. Tuinders willen wel gebruik maken van de 
kantine, maar er zijn te weinig vrijwilligers. We hebben nu dus geen concrete visie wat we met de 
kantine gaan doen. Wel wordt er iedere maand een evenement georganiseerd omdat we 90 jaar 
bestaan. Ook is elke zaterdag ochtend de kantine open voor een kop koffie. We kunnen op dit 
moment niet toezeggen dat we elke weekend opengaan.  
Een tuinder geeft aan dat het misschien slim is om een blikjes en koffieautomaat neer te zetten, 
want dat is wat mensen willen. Tuinder geeft aan dat als er helemaal geen alcohol geschonken mag 
worden de kantine erg rustig zal zijn. Bestuur geeft aan dat als de tuin open is er dan wel alcohol 
geschonken mag worden. Alleen bij verhuur is dit niet toegestaan. 

Een tuinder vraagt of er tuinbeurt weg valt voor een bardienst. Dit is niet het geval. Tuinbeurten zijn 
voor iedereen, we moeten met z’n allen het onderhoud van het complex doen. Tuinder wil graag iets 
doen wat nodig is, niet per sé een tuinbeurt als hij bv in de kantine meer van nut is. Bestuur geeft 
aan dat iedereen die achter de bar staat een cursus online moet doen, dus dat compliceert wel. De 
ervaring is dat je niet meer vrijwilligers krijgt als de tuinbeurt komt te vervallen. 

Asbestverwijdering sloten 

Gaan we nu over op het asbest verhaal. VZ geeft woord aan Bert Russel. Plan asbestverwijdering. Dit 
i.v.m. baggeren van de sloot. Asbest moet verplicht verwijderd worden. Nu kunnen de tuinders nog 
gebruik maken van de middelen die OB gaat regelen. De kosten per tuin voor het materiaal komt op 
€130,00 voor de beschoeiing. Er worden vrijwilligers gezocht die de tuinders kunnen helpen die het 
zelf niet kunnen. De gemeente gaat pas baggeren en duikers schoonmaken als alle asbest weg is. 
Rond april komt er container om het asbest af te voeren, dit scheelt veel tijd met rijden. Vraag lid: 
wie neemt de verantwoordelijk voor asbestverwijdering? Antwoord: ieder lid is zelf verantwoordelijk 
voor een zorgvuldige handelswijze. Als je het niet stuk maakt, dan is er niets aan de hand. Er ligt nog 
steeds een wetsvoorstel bij de Eerste Kamer dat je verplicht wordt om alle asbest te verwijderen. Nu 
kunnen de tuinders gebruik maken van de containers. Tuinders die asbest op hun dak hebben, 
mogen ook gebruik maken van de containers. 

Vraag: het tuinencomplex naast ons heeft ook asbest. Het bestuur heeft contact met de buren 
hierover. Zij moeten ook alles verwijderen, anders gaat de gemeente alsnog niet baggeren. We 
hebben een subsidie aangevraagd, omdat de gemeente de huisjes destijds neer heeft gezet. 
Vervanging golfplaten is voor de tuinders. Volgens een tuinder mag je zelf het asbest niet 
verwijderen, dit moet volgens de tuinder professioneel verwijderd worden. Dit is niet van toepassing 
omdat het om asbesthoudend materiaal gaat. Lid: ik heb het er niet zelf ingezet. Antwoord: dat 
heeft geen enkele tuinder zelf gedaan, dat weet het bestuur. Daarom hebben we het materiaal 
groot ingekocht zodat de kosten voor de betrokken tuinen zo laag mogelijk blijven.  

Zorgtuinen 
Floor neemt het woord: Ik heb de vorige ALV al iets verteld over zorgtuinen. Bianca en ik zijn 
begonnen met gesprekken met tuinders waar we ons zorgen over maken. We hebben prettige 
gesprekken gehad en veel informatie van de tuinders gekregen. Er spelen vaak persoonlijke dingen 
waardoor de betreffende tuinders geen tijd hebben. Belangrijk is dat we dit weten als bestuur, 
omdat we dan kunnen ondersteunen. Vraag is dan ook om dit door te geven als je minder tijd hebt. 
De tuinders die we gesproken hebben, hebben we gevraagd om een plan van aanpak te maken. Dit 
kunnen wij in de maanden daarna controleren. Als dit niet lukt dan volgt er weer een gesprek. Er zal 
meer contact zijn vanuit het bestuur. We willen dit positief benaderen en het tuincomplex netjes 
houden.  



Lid: Daar heb je toch tuinkeurders voor? Antwoord: dat is de feitelijk check, daar halen we de info 
vandaan. Als het opvalt dan doet zorgtuinen opvolging. Vraag: vroeger was er een maandag 
ochtendploeg die dit deed. Dat zou mooi zijn als dit er weer komt.  

Je kan altijd hulp vragen via het bestuur. Meeste tuinders weten dit niet, misschien meer 
ruchtbaarheid aan geven. Er is een tuinder die dit wilt opzetten en kijken of hier vrijwilligers zijn die 
zich hier wel voor willen inzetten. Het bestuur moedigt dit graag aan. Het doel is om ervoor te 
zorgen dat de zorgtuinen minder worden. Vraag: Dit is een belangrijk onderwerp. Er moet een 
betere inventarisatie zijn. Geen tuinbeurten, maar wil wel helpen. Alles valt en staat met 
coördinatie. Floor geeft aan dat we dit juist willen. Het is heel makkelijk om op je eigen tuin te 
genieten, maar het is belangrijk dat we ook aan onze buren denken en dingen signaleren. 
Vraag: om hoeveel tuinen gaat het nu? We zijn met 5 of 6 verschillende tuinders bezig.  

Communicatie & Evenementen 

De Nieuwsflash en het Buitenblaadje hebben een nieuw jasje gekregen. Een tuinder heeft dit 
opgepakt. De vormgeving is aangepast waardoor het beter leesbaar is. Als het goed is heeft iedereen 
het ontvangen. We hebben veel positieve reacties gekregen. Oproep: als er iets leuks is of je hebt 
iets meegemaakt, mail de verhalen en ideeën. Dit kunnen we dan verwerken in het tuinblad. 
Bijzonder beest, foto’s ed. Uiteraard maken we een mooie selectie en wordt dit geplaatst. Gemeente 
Haarlem kijkt ook op Facebook, dus hier positieve dingen op zetten. Voor het 90 jaar bestaan is de 
evenementen commissie een collage aan het maken van foto’s. We hebben veel foto’s, maar missen 
veel foto’s van afgelopen 20 jaar. Zijn er mensen die nog foto’s hiervan hebben? Graag aanleveren. 
Graag mailen naar de evenementen mail.  
 
Vraag: Het buitenblaadje wordt nu per mail verstuurd, maar sommige oudere mensen hebben dit 
niet. Borden bij de toiletten zijn weggehaald. Het bestuur geeft aan dat de borden terugkomen en 
alleen vanwege het schilderen tijdelijk zijn weggehaald. Het vorige buitenblaadje hing daar ook. Je 
kunt altijd vragen om een kopie, dan print het bestuur dit voor je. 

VZ: OB bestaat dit jaar 90 jaar. We willen hierbij stil staan met evenementen. Commissie wil elke 
eerste zaterdag een evenement doen. Kantine is alles mogelijk. Augustus zal er een feest zijn met 
livemuziek en BBQ. Ook politiek uitnodigen. Dus goede muziek regelen"#$% 

Voor al die evenementen hebben we vrijwilligers nodig! We hebben ze heel hard nodig! Al help je 
maar een paar keer jaar, alle hulp is welkom en nodig! Er komt een planning zodat je kan aangeven 
wanneer je kan helpen. Misschien een app groep met veel mensen die kunnen en willen helpen. 
Vraag: Wat is goede muziek, wat willen de mensen? Dat is heel moeilijk. De nieuwjaarsborrel waren 
de zangers heel erg goed, die waarschijnlijk inhuren.  

We missen 1 bestuurslid Julia deze is bevallen van een kerngezonde dochter, Coco. Alles is goed 
gegaan! Applaus vanuit de ALV voor Coco! 

 

Heeft er iemand nog een vraag?  

Wanneer verwachten we te horen over het contract? Grondzaken hoopt dit jaar meer duidelijkheid 
te kunnen geven. Waarschijnlijk 2e helft van dit jaar. Stap 1 is dat de gemeenteraad de 
Omgevingsvisie 2045 moet goedkeuren en dan gaat grondzaken kijken bij de politiek. Ook 
Grondzaken wil liever niet wachten tot de einddatum van ons contract. We gaan zeker inspreken als 
hier gelegenheid voor is. Het lijkt er momenteel niet op dat we niet kunnen blijven. Zij zien de 



Omgevingsvisie 2045 als positief en dat biedt mogelijk ruimte ons een langer termijncontract geven. 
De behandeling van de Omgevingsvisie 2045 staat nog niet op de agenda. 

Is er wat bekend over het betaald parkeren? Komt weer een commissie bijeenkomst, zodra dit 
gepland is zal we gesproken worden door OB. Wetgever wil met ons aan tafel zitten. Voorlopig kan 
het hier nog niet doorgevoerd worden. E zijn moeizame onderhandelingen, meer kunnen we er nog 
niet over zeggen. VZ zal dan inspreken. 

Aantal parkeerplaatsen, er komen minder parkeer plekken. Burgemeester Schneiders had meer 
plekken belooft. Burgemeester Schneiders is er niet meer. Komen er invalide plekken? Ja die komen 
er hoogstwaarschijnlijk. Gemeente wil meer groen en dus minder parkeerplekken. Berekening 1 op 
de 3 tuinen een plek. 96 plekken voor de 2 verenigingen samen. Voor bewoners is er een andere 
rekensom gebruikt. De meeste nieuwbouwhuizen hebben een eigen parkeerplek voor de woningen. 
Dus niet op onze plek. Eerste auto op eigen plek. Als we een vergunning krijgen mogen we dan ook 
in de wijk parkeren? Daar is nog niets over bekend, maar is volgens SC een wijk, dus waarschijnlijk 
wel. 

Vraag of het achterhek opengaat. Deze gaat niet open, want er is veel te veel onrust daar. Wel 
parkeren, maar veel problemen. 

We hebben altijd mensen van zonnebloem gehad. Jaren gehad. Antwoord: We gaan dit oppakken. 

Wanneer gaat de waterzuivering weg? Ze gaan nu weer bouwen, een nieuwe, dus waarschijnlijk 
niet. 

Worden de kinderen uit de buurt uitgenodigd voor Pasen? Ja zeker door flyers. Misschien wijkraad 
krant plaatsen en Dock? 

Ik heb een halve tuin en nu betaal ik €225,00, dat is een grote verhoging. SC: wij hebben dit gesprek 
al gevoerd. Het was eerst € 250, dus al herzien door het bestuur. We hebben helder uiteengezet 
waarom de oude situatie waarin een halve tuin 50% contributie betaalde ten opzichte van een 
reguliere tuin eigenlijk niet reëel is. Ja de grondhuur is de helft, maar veel van de overige kosten die 
gemaakt worden zijn gelijk voor een halve of hele tuin, want gaan per lid.  Ik wil het gesprek elk jaar 
met u voeren, maar dat verandert helaas niet de situatie.  

Als er verder geen vragen meer zijn, wil ik de vergadering hierbij sluiten. Iedereen bedankt voor hun 
aanwezigheid.  

EINDE NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 18-03-2023 

ZIE VOLGENDE PAGINA’S VOOR Uitslag enquête Kantine 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

Leuk deze enquête, maar wat ik echt kwijt wil over de kantine is dit:  

12 antwoorden 

• Goed initiatief, hoop dat we de kantine weer tot leven kunnen wekken :) 

• Organiseer wat minder stoffige suffe dingen zoals lippenbalsem kneden. Muziek maakt altijd 
sfeer, misschien wat meer daarmee? 

• Sociale functie vind ik belangrijk, evt in combi met eten uit de eigen tuinen. Kan ook munt 
thee zijn. Muziekje erbij en bij lekker weer het terras buiten. 

• Zoek misschien contact met zorginstanties als Santé 

• Goed dat er nagedacht wordt aan alternatieve maar wel gecontroleerde mogelijkheden voor 
de kantine en alternatieve inkomsten. 

• Dat er een kantine is vind ik wel fijn. 

• Denk naar het verleden kijkend dat de kantine overbodig is 

• Leuk dat deze weer beschikbaar is! 

• We hebben er zin in dat er weer leven in komt!! Laten we vooral niet te lang wachten met 
gewoon weer ongedwongen opengaan en toegankelijk voor iedereen :) 

• Succes met de enquête, hopelijk gaat de kantine open in het nieuwe seizoen 

• Geweldig als deze weer open kan en een gezellig ontmoetingspunt wordt! 

• Advies: misschien een proef om op de meest drukke dag een paar uur te testen met een 
klein assortiment, succes met het verwerken van de uitslagen 

 


